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Likwidacja szkół
Autor: Wojniczanin - 11/22/2011 22:27
_____________________________________

Na jednym z for internetowych o Wojniczu znalazłem interesujący wpis: &quot;Wszedłem dziś w
posiadanie zaskakującej informacji - jest już przygotowany projekt uchwały likwidującej szkoły w
Milówce, Łoponiu oraz Gimnazja!!! Uzasadnieniem likwidacji jest wyższy poziom kształcenia w Wojniczu
oraz lepsze zaplecze naukowo-techniczne (które i tak zostanie zlikwidowane, żeby pomieścić
dodatkowe klasy)

A mamy tyle czasu ..... jak to burmistrz powiedział....

Tydzień minął, odkąd rozpoczęto oficjalne rozmowy o likwidacji szkół i już są prawie zamknięte.&quot;

Oby to była tylko plotka....

============================================================================

Odp: O:Likwidacja szkół
Autor: JKM - 01/11/2012 11:08
_____________________________________

Wojniczanin napisał:

Za pół roku, może nie, ale za rok - dwa to pod młotek pójdą wszystkie szkoły i przedszkola. Zostanie
tylko w Wojniczu Zespół Przedszkolno Podstawówkowo Gimnazjalno Licealny  

W skrócie GZEAS???????

Mam nadzieję, że uda mi się zarejestrować firmę Creativ Mind i przejąć wszystkich pracowników
urzędu oraz objąć stanowisko BOR-Mistrza. Oczywiście, wszystko w ramach oszczędności i ze względu
na ekonomię.

A może nawet zaproponuję swoje usługi w Bochni, Brzesku i Tarnowie i stworzę Małe Królestwo, a co
mi tam, w końcu &quot;nie matura, lecz chęć szczera...&quot;

Jeszcze raz powtórzę, i będę powtarzał przy każdej okazji: GRATULUJĘ 326 Wojniczanom wyobraźni
i poczucia humoru.

Osobiście dziękuję także Jaśkowi Sz., Markowi S., Witoldowi D., za zaangażowanie i pracę u
podstaw, która porównywalna jest tylko z tą pracą, jaką wykonali Turcy w Kamieńcu Podolskim.
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============================================================================

Odp: Likwidacja szkół
Autor: mieszkaniec - 01/12/2012 19:46
_____________________________________

&quot;osimiornica w oświacie&quot; - bardzo ciekawa dyskusja na forum vcity wojnicz

============================================================================

Odp: Likwidacja szkół
Autor: jj - 01/12/2012 22:50
_____________________________________

mieszkaniec napisał:

 osimiornica w oświacie&quot; - bardzo ciekawa dyskusja na forum vcity wojnicz

bądź tak uprzejmy i wskaż jeszcze tę &quot;ciekawość&quot;, w której wypowiedzi się ona objawia?

============================================================================

Odp: Likwidacja szkół
Autor: JKM - 01/13/2012 11:46
_____________________________________

jj napisał:

mieszkaniec napisał:

 osimiornica w oświacie&quot; - bardzo ciekawa dyskusja na forum vcity wojnicz

bądź tak uprzejmy i wskaż jeszcze tę &quot;ciekawość&quot;, w której wypowiedzi się ona objawia?

Szanowny mieszkaniec miał zapewne na myśli swoją własną ciekawość, która sprawiła, że przeczytał
interesujące go wypowiedzi.

============================================================================

Odp: Likwidacja szkół
Autor: mieszkaniec - 01/14/2012 14:04
_____________________________________
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fragment cyt. na forum vcity Wojnicz &quot;Wojnicz - dziś i jutro&quot;

 Burmistrz w końcu zrozumiał co to jest subwencja oświatowa. Pewnie jest bywalcem forum. 

 Czy zrozumiał natomiast że subwencja dla wsi nie przelicza się na klasy 24 osobowe. 

 4400zł na jednego ucznia w mieście – 8025 w gminie Wojnicz. 

 Czy potrafi to zrozumieć – nie jest to ważne. 

 Decyzje podejmują radni. Po korzystnym dla Burmistrza i firmy prywatnej głosowaniu powie Burmistrz
mieszkańcom, że szkoły zlikwidowali radni a przecież on tego nie chciał. 

 Władze państwowe rozdzielając subwencję oświatową biorą pod uwagę warunki życia w........

============================================================================

Odp: Likwidacja szkół
Autor: JKM - 01/14/2012 16:41
_____________________________________

Tak sobie pomyślałem: a co się stanie, jak rząd Donalda zrobi takim miejsko wiejskim gminom kawał za
jakiś rok po zlikwidowaniu szkół na wsi i zrówna im subwencję do wysokości 4.400 zł na ucznia? 

Przecież po coś ta cała tendencja jest, a tam u Donalda siedzą bardzo sprytni ludzie, którzy też szukają
oszczędności.

No to się dopiero wtedy zrobi... 

============================================================================

Odp: Likwidacja szkół
Autor: mieszkaniec - 01/15/2012 11:53
_____________________________________

cyt. na forum vcity wojnicz &quot;abc&quot;
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Jeżeli jest głosowana przez Radę Miasta uchwała, która w sposób bezpośredni lub pośredni ma wpływ
na interes osobisty któregoś z radnych , radny ten powinien być wyłączony z głosowania na tą konkretną
ustawą. 

 Z głosowania nad likwidacją szkół powinni być wyłączeni: Radna Pani Magdalena Janus, Panowie
Tadeusz Kurek oraz Robert Wróbel. Jeżeli będą brali udział w głosowaniu, to jestem przekonany że
rodzice dzieci z likwidowanych szkól wystąpią do Wojewody o uznania uchwały za nieważną z przyczyn:

 1.Radna Janus żona v-ce Burmistrza. Istnieje bardzo duże podejrzenia że Burmistrz zapraszając
prywatną firmę na zebrania i sesje Rady jest zainteresowany przekazany tej firmie likwidowanych szkół i
to bez przetargu. 

 2.Radny Tadeusz Kurek ojciec skarbnika gminy Joanny Zając. Można przypuszczać że od dochodu
gminy zależy wykupienie weksla, który poprzednia rada wystawiła dla radnego. 

 3.Radny Robert Wróbel jest nauczycielem wraz ze swoją żoną w GP w Wojniczy. Po likwidacji szkół
będzie miał możliwość zarobienia na godzinach nadliczbowych.

============================================================================

Odp: Likwidacja szkół
Autor: JKM - 01/15/2012 12:04
_____________________________________

Szanowny mieszkaniec, link naprawdę będzie lepszy od kopiowania tekstu.

============================================================================

Odp: Likwidacja szkół
Autor: jj - 01/15/2012 17:43
_____________________________________

mieszkaniec napisał:

cyt. na forum vcity wojnicz &quot;abc&quot;

Jeżeli jest głosowana przez Radę Miasta uchwała, która w sposób bezpośredni lub pośredni ma wpływ
na interes osobisty któregoś z radnych , radny ten powinien być wyłączony z głosowania na tą konkretną
ustawą. 

 Z głosowania nad likwidacją szkół powinni być wyłączeni: Radna Pani Magdalena Janus, Panowie
Tadeusz Kurek oraz Robert Wróbel. Jeżeli będą brali udział w głosowaniu, to jestem przekonany że
rodzice dzieci z likwidowanych szkól wystąpią do Wojewody o uznania uchwały za nieważną z przyczyn:

 1.Radna Janus żona v-ce Burmistrza. Istnieje bardzo duże podejrzenia że Burmistrz zapraszając
prywatną firmę na zebrania i sesje Rady jest zainteresowany przekazany tej firmie likwidowanych szkół i
to bez przetargu. 
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 2.Radny Tadeusz Kurek ojciec skarbnika gminy Joanny Zając. Można przypuszczać że od dochodu
gminy zależy wykupienie weksla, który poprzednia rada wystawiła dla radnego. 

 3.Radny Robert Wróbel jest nauczycielem wraz ze swoją żoną w GP w Wojniczy. Po likwidacji szkół
będzie miał możliwość zarobienia na godzinach nadliczbowych.

Ad. 1. Co ma piernik do wiatraka? (PS po co pisać skrót &quot;v-ce&quot; skoro tyle samo znaków ma
słowo &quot;vice&quot;?). ZSLiT to inny organ prowadzący - starosta. Poza tym jakiś bałagan tu
straszny: prywatne firmy, zebrania, likwidowane szkoły, przetarg? co tu do czego?

Ad. 2. Weksel? Jakieś szczegóły?

Ad. 3. To w zasadzie ciekawy przypadek, chociaż tu interpretowany jednostronnie. Gdyby spojrzeć z
innej strony, a może właśnie dana osoba ma lepsze spojrzenie na sytuacje? Wgląd? Oczywiście, z góry
zakładamy prywatnego interesu we wszystkim...

Ponadto &quot;mieszkańcu&quot; subwencja nie jest liczona tak czarno-biało jak podajesz. Wpływ ma
szereg czynników, o których żaden z domorosłych ekspertów nie ma tu pojęcia (w tym ja), bowiem
dochodzą rozmaite różnice w finansowaniu uczniów z różnymi orzeczeniami (niepełnosprawności,
upośledzenia itp.), w różnych środowiskach.

Wyprzedzając Twoje pytanie odpowiem: szczegółów jak to wygląda w Wojniczu nie znam bo GZEAS
niestety tego nie wyróżnia (a ponadto jeszcze uśrednia niektóre koszty). Jakkolwiek zbliża się komisja i
sesja więc może w końcu się dowiemy jak to wygląda?

PS Drogi &quot;mieszkańcu&quot; mam nieodparte wrażenie, że używanie forum sprawia Ci pewną
trudność, tudzież może nie do końca świadomie wykorzystujesz pewne funkcje, których używanie jest
na ogół niepisanym standardem tego typu komunikatorów jak również wszystkim ułatwia to, o co nam
przecież chodzi czyli dyskusję. 

Jak zatem Administrator prosił:

1. jeśli już tak bardzo interesują Cie wpisy na vcity to:

a. albo dziel się swoimi opiniami z użytkownikami tamtego forum na tamtym forum...

b. albo używaj opcji &quot;cytuj&quot; jeśli koniecznie chcesz wklejać tu owe &quot;ciekawe&quot;
wypowiedzi.

2. brak wyżej wymienionych narzędzi w Twojej aktywności powoduje pewnego rodzaju chaos i utrudnia
innym użytkownikom odróżnienie Twoich wypowiedzi od tego co wklejasz z innych for, stron itd. 
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Nie chcesz chyba abyśmy zaczęli podejrzewać, że rozmywając granice różnych wypowiedzi w postach
zatajasz coś przed nami, ukrywasz swoje wypowiedzi? 

uszanowania,

jj

============================================================================
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